
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové, 
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 
dne 31. srpna 2021 
 
Přítomni:  
Ing. Alexandra Arencibia, Ing. Tomáš Kotyza, doc. Mgr. Marek Otisk, Ph.D. 
Ing. Michaela Řeháková, PhDr. Jiří Sovadina 
Hosté: Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
 
Program: 

1. Zahájení, představení programu  
2. Zhodnocení školního roku 2020/21, koncepce rozvoje na školní rok 2021/22 
3. Výroční zpráva za školní rok 2020/21 
4. Maturity a přijímací zkoušky – vyhodnocení 
5. Změny v ŠVP – reakce na nový RVP 
6. Koncepce maturitních zkoušek 
7. Různé 
8. Usnesení a závěr 

 
ad 1: 
Ing. Alexandra Arencibia zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který byl 
přítomnými přijat.  
 
ad 2: 
Ředitelka školy předala nově zvoleným členům (zástupci zákonných zástupců a zletilých žáků) 
jmenovací dekrety.  
Ředitelka školy zhodnotila školní rok 2020/2021, který z velké části probíhal v době 
celosvětové pandemie. Vyhodnocena byla oblast materiální a výchovně vzdělávací.  
Členové byli seznámeni s finančními investicemi školy (opravy zařízení ve školní jídelně, II. 
fáze rekonstrukce střech, investice do IT), úspěchy studentů v soutěžích, zapojení do projektů 
(tuzemských, regionálních, zahraničních) a průběhem vzdělávacího procesu. Ředitelka školy 
shrnula pozitiva, ale také negativa v oblasti materiální. V oblasti výchovně vzdělávací ocenila 
zvládnutí distanční formy výuky během celostátní karantény (virus COVID-19). Ředitelka 
ocenila kvalitní práci pedagogů a zapojení studentů do řady soutěží a vzdělávacích aktivit. 
Školská rada byla seznámena s dlouhodobým výhledem a vizí dalšího rozvoje gymnázia.  
V závěru diskuse ředitelka upozornila na problém financování školních psychologů, který 
označila jako závažný.  
 
ad 3: 
Hodnocení školního roku 2020/2021 bude součástí výroční zprávy, která bude po finalizaci v 
průběhu října zaslána členům rady ke schválení e-mailem.  
 
ad 4: 
Ředitelka školy seznámila přítomné s průběhem přijímacího řízení (vysoký zájem a studijní 
průměr uchazečů) a výsledky maturitních zkoušek (vysoký percentil maturantů ve společné 
části maturitní zkoušky).  
  
ad 5:  



Ředitelka školy seznámila přítomné o připravovaných změnách RVP a posílení předmětu 
informatika na nižším gymnáziu.   
 
ad 6: 
Přítomní byli dále seznámeni se změnou koncepce maturitních zkoušek a probíhající diskusi o 
stanovení počtu profilových předmětů.   
 
ad 7: 
Členové Školské rady byli informováni o přípravách 50. výročí založení gymnázia.  
 
ad 8: 
Usnesení a zhodnocení: Členové školské rady schválí dokument Výroční zpráva za školní 
rok 2020/21 e-mailem. Příští jednání školské rady se uskuteční ve druhé polovině února 
2022. Hlavním bodem bude seznámení se Zprávou o hospodaření za kalendářní rok 2021. 
 
 
Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 
předsedkyně školské rady 
 
Zapsal: PhDr. Jiří Sovadina, tajemník ŠR 
V Ostravě-Porubě 31. srpna 2021 
 
 
 
 


